

Information Required For Faculty Website



Name:	Mounir M. Abdel-Aal
Title:	Assistant Professor
Specialization :	Transportation Planning and Traffic Engineering
E-mail:	mounir.abdelaal@alexu.edu.eg
Education:	Ph.D. in Transportation Planning, University of Illinois at Urbana-Champaign, 1999 M.SC. in Transportation Engineering, Alexandria University, 1990 B.SC in Civil Engineering, Alexandria University, 1984
Teaching Experience:	Transportation Planning & Traffic Engineering GIS in Transportation and City Planning Parking Studies Public Transportation Operation Research in Transportation
Research Interests:	Transportation Modeling Parameter Estimation GIS in Transportation Planning On Time Transit Performance Traffic Simulation GPS in Traffic Analysis Queuing Theory Traffic Safety
Honors and Awards:	-Alexandria University Award for Distinguishable Students 1983 -Egyptian Engineers Syndicate, member since 1984 -Institute of Transportation Engineers (ITE), member since 1996

	-University of Illinois Alumni Association, member since 1999
Grants:	
Google Scholar:	
Academic Activities:	- Member of the Cultural and Educational Committee- Faculty Council 2016-2017. - Member of the Transportation Engineering Department Council
Personal Website:	

الاسم:	منير محمود مغازي عبد العال
الوظيفة الحالية:	مدرس
التخصص:	تخطيط النقل و هندسة المرور
الايمل:	mounir.abdelaal@alexu.edu.eg
المؤهلات الدراسية:	دكتوراه في هندسة المواصلات-جامعة إينوى (مايو 1999) ماجستير في هندسة المواصلات-جامعة الاسكندرية (ديسمبر 1990) بكالوريوس الهندسة المدنية-جامعة الاسكندرية (يونيو 1984)
الخبرات التدريسية:	تخطيط النقل و هندسة المرور دراسات الإنتظار تخطيط النقل العام بحوث العمليات في هندسة النقل استخدام (GIS) في النقل و تخطيط المدن
الأبحاث:	نمذجة النقل استخدام (GIS) في تخطيط النقل الأداء التشغيلي للنقل العام محاكاة المرور استخدام (GPS) في تحليل المرور دراسات الإنتظار نظرية الصفوف (الطوابير) دراسات الحوادث
الجوائز:	
المنح:	
المهام الأكاديمية:	عضو اللجنة الثقافية- مجلس الكلية (2016 - 2017) عضو مجلس قسم هندسة المواصلات
الموقع الشخصي:	